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BROI.0012.2.6.2018 

 
 

Protokół nr 37/18 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia  7 sierpnia 2018 roku 
 
 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów dnia 7 sierpnia 
2018 roku o godzinie  915 otworzył obrady Komisji Budżetu i Finansów. Powitał członków 
Komisji oraz Panią Urszulę Krysiak – Głównego księgowego Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, Panią Igę Przystałowską – Skarbnika 
Powiatu, Panią Monikę Leśniewską – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
2) Stwierdzenie quorum. 

 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
6 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 7 osób stanowi wymagane quorum, 
a zatem obrady komisji są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3) Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że w dniu dzisiejszych obrad wpłynęły dwa dodatkowe 
materiały. Zmiana dotyczy wprowadzenia: 

 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski 
dla Gminy Fabianki w roku 2018. 

 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski 
dla Gminy Boniewo w roku 2018. 

 
W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował porządek obrad w następującym 
brzmieniu: 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 36/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 

18 czerwca 2018 r. 
5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku. 

6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026.  
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7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 
rok 2018.  

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej jednostkom samorządu terytorialnego z terenu 
Powiatu Włocławskiego.  

9) Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski 
dla Gminy Fabianki w roku 2018. 

10) Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski 
dla Gminy Boniewo w roku 2018. 

11) Sprawy różne. 
12) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego  porządku 
obrad? Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za 
przyjęciem porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

4) Przyjęcie protokołu nr 36/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 
18 czerwca 2018 r. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają uwagi do protokołu nr 36/18 
z dnia 18 czerwca 2018 r.? 
Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 36/18 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów z dnia 18 czerwca 2018 roku 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 36/18 z dnia 18 czerwca 2018 r. 
 

5) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
celowej Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych 
we Włocławku. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji celowej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
z przeznaczeniem na dofinansowanie inwestycji pn. „Rozbudowa informatycznej sieci 
komputerowej” w wysokości 100 tys. zł.  
Pani Urszula Krysiak – Główny księgowy SPZPS powiedziała, że zakład potrzebuje 
komputerów, aby móc prowadzić elektroniczną dokumentację medyczną, wystawiać                     
e - zwolnienia, e-recepty. Zakład musi się do tych zmian przygotować.  Najpilniejszą sprawą 
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jest zakup sprzętu komputerowego oraz serwera. W związku z tym księgowa poprosiła, aby 
komisja pozytywnie ustosunkowała się do udzielenia zakładowi dotacji na zakup sprzętu 
komputerowego.    
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 

6) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2018 – 2026.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Iga Przystalowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, iż wywołanie uchwały jest 
podyktowane zmianami w uchwale budżetowej. Zmianie ulega wynik finansowy, tj. zwiększa 
się o ponad 400 tys. zł z uwagi na rozpatrzone pozytywnie przez zarząd powiatu wnioski 
i zobowiązanie do ich uwzględnienia. Źródeł finansowania w postaci dodatkowo 
wypracowanych dochodów nie było. Nie spłynęły jeszcze środki, które stanowić będą 
rekompensatę za wydatki z roku 2017 – budowa domków w Lubieniu Kuj. Zweryfikowanie 
relacji art. 242 i 243 wskazują, że wskaźniki są pozytywne, nie naruszają przepisów w tym 
zakresie.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały? Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2018 – 2026 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2018 – 2026.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2018 – 2026 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity) stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.   
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7) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego 
na rok 2018.  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, iż zmiany są wywołane wnioskami dysponentów 
budżetu, decyzją wojewody kujawsko – pomorskiego, informacją dotyczącą skorygowania 
i uwolnienia częściowo środków na zadaniu Smólsk – Kruszyn, gdzie powiat uzyskał 
dofinansowanie z programu ze środków krajowych. Powiat pozyskał kwotę 415.691 zł. Na 
zadaniu tym należy zweryfikować informacje związane z finansowaniem. Dyrektor PZD 
zaproponował zmiany, zostały uwodnione środki w wysokości  287.000 zł z przeznaczeniem 
na realizację zadań remontowych i zimowe utrzymanie dróg. Pozostałe wnioski dotyczyły 
próśb gmin na realizację zadań własnych – udzielenie pomocy finansowej.  
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie podęli dyskusji. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we 
Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2018 stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 

8) Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej jednostkom samorządu terytorialnego 
z terenu Powiatu Włocławskiego.  

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej jednostkom samorządu terytorialnego z terenu Powiatu 
Włocławskiego z przeznaczeniem na zakup sprzętu, odzieży ochronnej, aparatury oraz innych 
urządzeń niezbędnych do prowadzenia działań ratowniczo-gaśniczych przez jednostki 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu powiatu włocławskiego. Przewodniczący zapytał 
radnych czy mają uwagi do przedłożonego projektu uchwały? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej jednostkom samorządu terytorialnego z terenu Powiatu Włocławskiego.  
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
jednostkom samorządu terytorialnego z terenu Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.  
 

9) Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat 
Włocławski dla Gminy Fabianki w roku 2018. 
 

Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Fabianki w roku 2018 z przeznaczeniem na 
realizację  zadania własnego gminy w zakresie: „Przebudowy dróg gminnych w roku 2018 ”. 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  Radni nie podjęli dyskusji. Przewodniczący 
zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Fabianki w roku 2018. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Fabianki w roku 2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

10) Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat 
Włocławski dla Gminy Boniewo w roku 2018. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy 
finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Boniewo w roku 2018 z przeznaczeniem na 
realizację  zadania własnego gminy w zakresie: „Przebudowy dróg gminnych w roku 2018 ”.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 6  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 
Powiat Włocławski dla Gminy Boniewo w roku 2018. 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Boniewo w roku 2018 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
O godzinie 940 na obrady komisji przybył radny Pan Jan Krzyżanowski. Na sali obrad było 7 
radnych.  
 

11) Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia? 
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Pan Marek Jaskulski – Wicestarosta poinformował, iż w dniu 15 sierpnia 2018 r. odbędą 
się Parafialno – Gminno – Powiatowe Dożynki w miejscowości Kowal. Mottem przewodnim 
dożynek będą słowa „W 100 – lecie Odzyskania Niepodległości Ojczyźnie Naszej Plon 
Niesiemy Plon”. Dożynki rozpoczną się mszą św. dziękczynną za Niepodległość Ojczyzny 
i tegoroczne plony w kościele parafialnym Świętej Urszuli w Kowalu. Uroczystości zostaną 
wzbogacone występem Zespołu pieśni i tańca „Śląsk” im. Stanisława Hadyny oraz koncertem 
zespołu „Kombii”. 
 

12) Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
7 sierpnia 2018 roku o godzinie 945 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu 
we Włocławku. 
 
 

Przewodniczący Komisji 
     Budżetu i Finansów 
 
   Roman Tomaszewski 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  …………. 


